
Referat fra møde i Brugerrådet fredag den 12. februar 2016 

 

 

Deltagere: Leif, Bent, Inger, Jørn og Ebba. 

Afbud fra Grete samt fra Erik Broby. 

 

 

1. 

Ingen dagsorden. 

 

2. 

Fra medlemmer af Brugerrådet: 

 

Inger forklarede om Brugerrådets hjemmeside, som er blevet revideret. Referaterne 

forbliver på hjemmesiden i ca. 1. år, hvorefter de bliver slettet. Fremtidige referater skal 

kun være et beslutningsreferat. 

 

Bent foreslog en snak om ferie.  Arbejdsopgaver i ferier i henhold til arrangementer. 

Spørgsmål om klima i køkkenet. Der er generelt for varmt om sommeren. Ovnens aftræk er 

for lille. 

 

Bent foreslog tillige kvartalsvise møder, og det blev besluttet at næste møde er den 13. maj 

kl. 12,15, derefter den 12. august kl. 12,15 og den 10. november kl. 15,30 (Generalforsamling). 

 

Christine fortalte lidt om  Seniorhusets fødselsdag den 23. maj. Der vil blive opsat en stand 

med info om Brugerrådet. Inger vil i første omgang lave 50 pjecer. Der vil i forbindelse med 

fødselsdagen være forskellige oplevelser hele ugen. 

 

Leif fortalte, at der jævnligt står meget vand foran og i cykelskuret. Der har været lidt 

klager fra cyklister. Forespørgsel fra foreninger om en pult med lys. 

 

Der er Seniorhusdag den 24. februar kl. 14 – Brugerrådet deltager. 

 

 

 

 

 

 

Referent:  Ebba 

 
      


